
Protokół Nr 36/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarczej Rady Gminy, które odbyło się w dniu 8 września 2021 r. 

Posiedzenie trwało od godz. 1200‘ 1315 

W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

• Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka;
• Agnieszka Londzin -  Sekretarz Gminy Dąbrówka;
• Andrzej Siama -  Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego;
• Ireneusz Zieliński -  Starszy Inspektor ds. inwestycji i Zarządzania Drogami Gminnymi;
• Rafał Roguski -  Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju;
• Patrycja Piotrowska -  Kierownik Referatu Zagospodarowania i Zarządzania Mieniem 

Komunalnym.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Marek Pasoń, powitał zebranych i poinformował, 
że dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Informacje o złożeniu wniosków przez Gminę Dąbrówka do Programu Inwestycji 

Strategicznych w ramach Polskiego Ładu;
3. Rozpatrzenie podań do komisji;
4. Sprawy różne;
5. Zakończenie posiedzenia.

Przebieg nosiedzenia komisji

Przewodniczący komisji dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum.

Ad. 2 Informacje o złożeniu wniosków przez Gminę Dąbrówka do Programu Inwestycji 
Strategicznych w ramach Polskiego Ładu.

Na początku posiedzenia Pan Marek Pasoń wystąpił z ustnym wnioskiem o zakup działki 
o pow. 6400 m2 na cele sołectwa Małopole -  łączne nakłady finansowe 125 000,00zł, w tym 
limit na rok 2021- 30 000,00zł, na rok 2022 -  95 000,00zł
Działka zostanie zakupiona z przeznaczeniem pod plac zabaw. Podjęto rozmowy oraz 
ustalenia dotyczące zakupu ww. działki.

Wójt Gminy Dąbrówka poparł wniosek złożony przez Pana Marka Pasonia -  Radnego 
Gminy Dąbrówka.
Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek zakupu działki w miejscowości Małopole 
rekomendując do Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Rady Gminy 
Dąbrówka.

W dalszej części posiedzenia Pana Rafał Roguski poinformował o złożeniu 3 wniosków przez 
Gminę Dąbrówka do Programu Inwestycji Strategicznych w ramach Polskiego Ładu:

S  Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków w Dąbrówce wraz z przebudową 
i rozbudową sieci kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy Dąbrówka (m.in. w m.:



Trojany, Zaścienie, Wszebory, Chajęty, Guzowatka, Kołaków, Ostrówek, Józefów, 
Kuligów).

Z Przebudowa dróg gminnych na terenie Gminy Dąbrówka (Przebudowa dróg 
gminnych wraz z wykonaniem chodników, oświetleniem ulicznym i innymi pracami 
towarzyszącymi w pasie drogi m.in. w miejscowościach: Lasków ul. C.K. Norwida, 
Kołaków-Sokołówek, Ślężany ul. Królewska. Przebudowa drogi gminnej wraz 
z wykonaniem chodnika ul. Czapskiego w Małopolu i w m. Cisie. Przebudowa 
odcinków dróg gminnych w m. Guzowatka).

Z Termomodernizacja Publicznej Szkoły Podstawowej w Józefowie.

Ad. 3 Rozpatrzenie podań.

Pan Marek Pasoń zadał pytanie dotyczące podłączenia kanalizacji do firmy 7 R SA - centrum 
logistyczne.
Odpowiedzi udzielił Pan Radosław Korzeniewski informując, że zgodnie z porozumieniem 
zawartym z firmą 7R SA do czasu wybudowania oczyszczalni będzie możliwy zrzut ścieków 
w ilości 10 m3 dziennie. My jako urząd do tej inwestycji - kanalizacji nie dokładany ani 
złotówki. Inwestor po wybudowaniu rury kanalizacyjnej przekazuję ją  nam jako gminie. Wiele 
kontrowersji budzi fakt, że podłączyliśmy firmę, a nie mieszkańców. Z tym, że trzeba wyjaśnić 
po pierwsze to był jeden z warunków inwestora, który musiał zostać spełniony, żeby 
inwestycja Żabki została zlokalizowana na naszym terenie. Po drugie mamy list intencyjny 
z tą firmą w którym zawarliśmy możliwość partycypacji firmy Żabka czy 7R w potencjalnie 
rozbudowie oczyszczalni ścieków.

Ponadto przewodniczący komisji odczytał podania:
Z  Pana Andrzeja Rosa Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie utwardzenia drogi gminnej 

w miejscowości Kołaków w kierunku miejscowości Stanisławów.
Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Roguski informując, że ww. roboty zostały wpisane 
w harmonogram zadań wykonawcy.

Z  Pana Kamila Bieleckiego Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie przydziału funduszu 
na naprawę dróg gruntowych w miejscowości Marianów, Kowalicha, Ślężany ul. 
Marianowska, Rybna, Jaśminowa, Konwaliowa i Agawy.

Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Roguski informując, że ww. roboty zostały wpisane 
w harmonogram zadań wykonawcy.

Z  Pana Kamila Bieleckiego Radnego Gminy Dąbrówka w sprawie przydziału funduszy 
na udrożnienie studzienek kanalizacyjnych oraz zebrania nadmiaru ziemi z poboczy 
w miejscowości Ślężany na ul. Krótkiej.

Pan Radosław Korzeniewski -  Wójt Gminy Dąbrówka podjął decyzję o skierowaniu 
pracownika w teren celem weryfikacji ww. temacie.

Ad. 4 Sprawy różne.
Pan Irek Zieliński poruszył temat dotyczący kursów autobusowych na terenie Gminy 
Dąbrówka.
Propozycje pokrótce przedstawił pan Andrzej Siama. Zaproponował wdrożenia komunikacji 
gminnej. Zostanie przeprowadzona szczegółowa analiza i na najbliższym posiedzeniu komisji 
zostanie przedstawiona.



Ad. 5 Zakończenie posiedzenie.

Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadzący, dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono

1. Pasoń Marek n*
2. Banasiak Marek
3. Bielecki Kamil ^
4. Oleśkiewicz Wiktor / ,  '


